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Vondráček: Dávno se vědělo, že STAN je
taková lobbistická skupina

Radek Vondráček, poslanec

21. června 2022 - 03:20

Parta, která se jednou spojí s TOP 09, pak to zkouší s KDU-ČSL a nakonec s Česká pirátská strana. Vždy měli
jediný program = prodrat se k veřejným funkcím.

Ale upřímně… na to, co teď vychází najevo o propojení s organizovaným zločinem, nestačím zírat a
nemám slov. Tak si přečtěte komentář od kolegy MUDr. Jiřího Maška:

Zdravím všechny,
jak jsem již psal jako místopředseda bezpečnostního výboru nestačím zírat na personální politiku STAN asi nejen
v Praze, kterou již několik let řídí podivní mafiáni s propojením na podnikatele Krejčíře.

Lítá v tom i kokain, tedy opět výrazný posun, něco, co tu ještě v naší politické scéně nebylo.

Musíme se na výboru pobavit nad dalším pokračováním pana Rakušana ve funkci ministra vnitra. Podle mého
není možné, aby dál vedl toto silové ministerstvo, hraničí to s narušením vnitřní bezpečnosti státu:

Nebyla nyní spuštěná reorganizace NCOZ (rozuměj personální rošáda s narušením stávajících
vyšetřovacích týmů) pro Rakušana šancí na zpomalení vyšetřování?

Proto ji "odsouhlasil" i v krizovém stavu nezvládané migraci a v nouzovém stavu, který si sám vynutil a
nechal prodloužit sněmovnou?

Ano, předchozí policejní prezident Švejdar reformu sice měl připravenou, ale kvůli krizovému stavu
spojenému s covidem ji rozumně odložil, a Rakušan?

Souvislost je celkem zjevná, zbrždění vyšetřování nejbližších kolegů o jejichž vyšetřování "věděl, jen
netušil, že to přijde tak rychle".

A premiér by měl být mezi prvními, který tu souvislost pochopí.

Ptám se , nepřišlo to příliš pozdě, a díky tomu to vyšetřovatelé stihli?

Nebo to raději spustili ihned, než jim reorganizace rozbije vyšetřovací týmy?

To vše už tu bylo.

Kvůli čemu řeší jeho kolega ministr Gazdík personálie STANu a kdo ví co ještě s kámošem Krejčíře?

Kampaň Pirátů a STANu byla spolufinancována z peněz ukradených v Praze? Kolik si na kampaň odklonili
celkem?

Dávno se vědělo, že hnutí STAN je vlastně
taková lobbistická skupina komunálních
politiků v Praze v podstatě bez nějakého
trvalejšího hodnotového ukotvení, píše
Radek Vondráček na facebooku.
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Volební manažerem TOP 09, v Redlem užívaném bytě v odposleších prohlásil: " žádný strachy, když
přijdem do Prahy, můžem krást"

Kokainové večírky to jako vážně?

Co se dělo ve středočeském kraji?

Paní Marvanová závažné podezření přitom Rakušanovi nahlásila věděl o tom dva roky! Takže věděl a
nekonal, a nebo konal?

To že jednomu členovi pozastaví členství tím je to vyřešeno? No nic, to je vnitrostranické řešení STAN.

Když mohla být vyšetřovací komise sněmovny k živému případu Bečva, bude i k tomuto živému případu?

   Předpokládám, že ne, pokud premiér adekvátně zareaguje.

Pane Rakušane a pane Gazdíku odejděte.

Vnitro přece nemůže vést nikdo ze STANU, to je pochopitelné a ministr školství nemůže mít jako poradce
personalistu mafiána, končí komentář MUDr. Jiří Mašek.

A komentáře:

To je katastrofa, kterou ovšem premiér Fiala nazývá " politickou kulturou"!!!! Tento fialový hnus tady musí
okamžitě skončit celý. Ne jen tito dva grázlové ale všichni ti zmetci, kteří si nyní říkají vláda.

Krásně se pánové smějou občanům do obličeje. Tak jste nás zvolili hlupci a teď držte hubu. Už víme k
čemu vám slouží nouzový stav už víme proč p. RAKUŠAN chtěl Ministerstvo vnitra ale nepočítali jste že
by si na vás někdo dovolil od policie jak jste si byli jisti svou nesmrtelností. Jak se říká všeho do času a
karma je zdarma a jestli si někdo myslí že MV o ničem nevěděl tak je obyčejný hlupák. Toto jste volili?
Pěkně si STAN s vámi všemi vytřel.

Zmizte v propadlisti dejin , bude to to nejlepsi , co by nas mohlo potkat .

Už se těším, až je povedou v klepetech všechny

Co dva, celá banánová vláda.A bez návratu. Drogy ? Tak to jsme ještě nezažili. Demisi a předčasné volby.
Bez výmluv. Na co čekat?

Rakušanovi od té lži co tu mele už vylézají oči z důlků.DEMISI !!!!!!!!

To je pakáž největšího kalibru, vyvolat předčasně volby, nebo je vyzeneme s holí?

Hřib taky. Marvanová řekla, že se o Hlubučkovi na Magistrátu šuškalo už rok. Tak ať nekecá, že o ničem
nevěděl. Doufám, že některý obžalovaný, za spolupráci a následné snížení trestu, vyklopí všechno. A my
budeme valit oči.

Mám z advokacie reallný příběh, kdy jeden pan reálný starosta reálné obce, za STAN , dlužil klientovi
300.000,- za materiál a ve stejnou dobu poslal 300.000,- na transparentní účet STANu. Hnus…

Petr Gazdík není ani obviněn, ani vyšetřován a že odstupuje, považuje za čestné řešení současné
situace...

a proto by čestným řešením bylo, kdyby celá vláda odstoupila i když zatím nejsou obvinění ani
vyšetřováni...

Do voleb je daleko? Za tu dobu, poznáme, zač je toho loket...

Doufám že spravedlnost vítězí a i tohodle zmetka Rakušana a jemu podobný zavřou rád vyhodí každého
jen aby si zachránil svůj zadek jeto krysa.


